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3. Afronding basisuitrusting en doorontwikkeling  
Samenvatting 
De basisuitrusting Park Lingezegen is grotendeels gerealiseerd en eind 2018 helemaal gereed. De 
delen die inmiddels zijn aangelegd moet worden beheerd. Op verzoek van de provincie zal de 
parkorganisatie de basisuitrusting (laten) beheren tot 1 januari 2019. Voor de gronden die voor 1 
januari 2019 worden verkocht zullen maatwerkafspraken ten aanzien van het beheer worden 
gemaakt. Doordat steeds meer parkdelen aangelegd zijn, stijgt het ‘gebruik’. Ook ontstaan er nieuwe 
initiatieven omdat initiatiefnemers hiervoor kansen zien. De doorontwikkeling van Park Lingezegen is 
hiermee op gang gekomen. Om de basisuitrusting af te ronden, het beheer te starten en de 
doorontwikkeling te bevorderen, zal in de transitieperiode tot 2019 de projectorganisatie blijven 
bestaan met dien verstande dat de omvang van de organisatie zal afnemen van 9 fte in 2015 naar 5 
fte in 2018 tot  een beheerorganisatie van 1.5 fte in 2019. 
 
Beraadslaging 
Mw. Tiemens geeft aan dat op pagina 12 een andere Mirt dan in Nijmegen wordt genoemd en vraagt 
dit te verduidelijken. Mw. Tiemens vraagt waarom in de bestuursovereenkomst van 2010 een 
beheerbedrag van €100.000 wordt genoemd en nu €150.000. Dhr. Kamerman legt uit dat het 
uitgangspunt €100.000 is, maar dat het iets meer kan zijn. AT Osborne heeft ruim aangehouden.   
Dhr. Kok vindt het een helder stuk. Hij vindt het belangrijk dat de gemeenschappelijkheid behouden 
wordt. Hij vervolgt dat in het stuk is vermeld dat de beheerpartijen bekend zijn, maar dit klopt niet 
en stelt voor om dit aan te passen. Ook geeft Dhr. Kok  aan niet bekend te zijn met beheervisie en –
plan en vraagt deze stukken te agenderen in het volgende AB.  
Dhr. Gremmen vindt 1,5 fte vanaf 2019 wel beperkt, hij vraagt zich af of de ontwikkeling dan wel 
door kan gaan. Dhr. Kamerman geeft aan dat 1,5 fte alleen voor beheer is bedoeld, bij 
doorontwikkeling is meer fte nodig. Dit zal dan opnieuw besproken moeten worden in het AB. 
Permacultuur staat nu aangegeven door het hele park, maar dit kan zich beter concentreren richting 
de steden.  
Dhr. Janssen heeft geen opmerkingen.  
Dhr. Hol vindt het een helder, goed weergegeven, samenhangend geheel. Hij geeft aan dat de knip 
Breedlersestraat niet klopt, daar is nog discussie over. Dit moet aangepast worden. Dit geldt ook voor 
de Kampsestraat op pagina 10.  
Mw. Meijers is ook tevreden over de inhoud van de rapportage. Met een paar kanttekeningen, zo 
moet de rol van de gebruikersraad nog duidelijker  worden. Naar aanleiding van bladzijde 28 vraagt 
zij zich af of de rol van voorzitter ook door andere partijen dan de provincie vervuld kan worden. Tot 
slot merkt mevrouw Meijers op dat het ontwikkelen van permacultuur op zich goed is maar dat niet 
vergeten moet worden dat in Park Lingezegen een groot aantal reguliere agrarische bedrijven 
gevestigd zijn en dat ook met hun bedrijfsvoering rekening gehouden moet worden. Dhr. Kamerman 
antwoordt dat in de regeling is vastgelegd dat de provincie voorzitter is van het DB en AB. Dat 
betekent dat de regeling aangepast moet worden als een andere partij het voorzitterschap op zich 
wil nemen. De heer Kamerman vervolgt dat de rol van de gebruikersraad de komende periode 
inderdaad nog verder ontwikkeld moet worden. De gebruikersraad heeft een visie opgesteld, de heer 
Kamerman zegt toe deze visie bij de stukken van het volgende AB te voegen. Dhr. Van Rooijen 
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ondersteunt dit en is bereid deze visie nader toe te lichten en hierover het gesprek met het bestuur 
aan te gaan.  
Dhr. Snel geeft aan dat goede innovaties op het gebied van duurzame energie belangrijk zijn mits dit 
het ontwikkelen van de bestaande doelen niet belemmerd. De bestaande doelen moeten wel leidend 
blijven. Dhr. Gremmen reageert hierop dat het wel heel belangrijk is dat Staatsbosbeheer meewerkt 
aan de nieuwe doelen.  
 
Mw. Karres geeft haar complimenten over het stuk. Mw. Karres wil graag betrokken worden bij de 
particuliere initiatieven. Ook de gebruikersraad moet hierbij betrokken worden. Dhr. Kok en mw. 
Tiemens geven aan dat zij het stuk over kwaliteitsborging willen ontvangen.  
De voorgestelde veranderingen zullen worden opgenomen in de rapportage van AT Osborne  
 
Besluit (2015-01) 
Het AB besluit: 

- In te stemmen met de volgende beslispunten : 
o het aanleggen van de basisuitrusting onverminderd voort te zetten zodat deze eind 

2015 op enkele  elementen na, zoals het rietmoeras in het Waterrijk, gereed is en 
eind 2018 volledig is gerealiseerd; 

o voor de gebieden die al ingericht zijn invulling te geven aan het beheer conform in 
het AB nog vast te stellen beheerplan . Daarbij het gebruik van het gebied stimuleren 
door invulling te geven aan het sociaal beheer en uitwerking van aanpak 
communicatie en programmeren; 

o nieuwe initiatieven die bijdragen aan de bestaande en nieuwe parkdoelen: recreatie 
en gezondheid, natuur, (stads)landbouw, strategisch waterbeheer en duurzame 
energie te bevorderen en te faciliteren; 

o de vergaderfrequentie van het AB te verhogen en van het DB te verlagen, in verband 
met kaderstellende stukken en/of financiële consequenties ; 

o de projectorganisatie om te vormen naar een organisatie voor beheer en 
doorwikkeling binnen de financiële kaders.  

  
- Na raadpleging van de colleges van de verbonden partijen een besluit te nemen in de 

eerstvolgende AB vergadering. 
 

4. Begroting 2016 en meerjarenbegroting 2016-2018 
Samenvatting 
Conform de verordening artikel 216 Park Lingezegen, stelt het Algemeen Bestuur jaarlijks de 

(meerjaren)begroting vast. De meerjarenbegroting 2016-2018 en de begroting 2016 zijn opgenomen 

in de bijlage. De deelnemers zijn in de gelegenheid gesteld een zienswijze naar voren te brengen. 

Daar hebben zij geen gebruik van gemaakt. Voorgesteld de meerjarenbegroting en begroting vast te 

stellen. 

 
Beraadslaging 
Dhr. Hol constateert dat de risico’s weer afnemen. Dhr. Kamerman merkt hierbij op dat er nog geen 
zekerheid is over de subsidie van  Binnenlandse Zaken voor het opsporen en opruimen van 
explosieven. Dit is nu een van de grootste risico’s in de begroting. Er is wel een aanvraag ingediend. 
Naar verwachting zal het ministerie in september laten weten of zij middelen beschikbaar stelt.  
Mw. Meijers geeft haar complimenten over de twee mooie begrotingen.  
 
Dhr. Heinen vertelt dat er oorspronkelijk geen doorontwikkeling is begroot. Met de middelen die nu 
in de begrotingen zijn opgenomen is er genoeg ruimte voor de projectorganisatie tot 2019. Wanneer 
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vanaf 2019 inzet en middelen nodig zijn voor doorontwikkeling, zal dit opnieuw besproken moeten 
worden. 
Dhr. Hol stelt voor om alvast na te denken als er geld over blijft. Mw. Meijers vindt dat het beheer 
eventueel langer bekostigd kan worden en stelt voor dit te bespreken in het AB als de tijd daar rijp 
voor is.  
Dhr. Snel vraagt of er genoeg middelen zijn opgenomen om de apparaatskosten te dekken. Dhr. 
Heinen antwoordt dat dit het geval is. In de begroting zijn onder de noemer apparaatskosten de 
kosten van  de ondersteuning opgenomen. De kosten van de projectleiders zijn opgenomen  onder 
de projectenkosten.  
 
Besluit (2015-02) 
Het AB besluit de meerjarenbegroting 2016-2018 en de begroting 2016 vast te stellen 
 
Samenvatting 
De jaarrekening is opgeleverd en gecontroleerd door de accountant. De jaarrekening wordt 

vastgesteld door het AB. Uit de accountantscontrole zijn geen cijfermatige correcties naar voren 

gekomen. 

 
Besluit (2015-03) 
Het AB besluit de door de accountant goedgekeurde jaarrekening vast te stellen.  
 

 


